
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

ZÁPIS

12. řádné zasedaní Zastupitelstva města Karviné, konané dne 13.05.2024
Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno

Členové ZM 41 37 4 0

Vedoucí odborů MMK 10 10 0 0

Občané, hosté 8

Jednání Zastupitelstva města Karviné, které se konalo dne 13.05.2024 od 15:00 hodin ve velkém sále OPF 
Karviná zahájil a řídil primátor města Ing. Jan Wolf. V době zahájení bylo přítomno 37 členů zastupitelstva 
města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Požádal, aby si členové zastupitelstva a všichni přítomní ztlumili 
mobilní telefony. Členy ZM, kteří tak neučinili, aby se zaregistrovali prostřednictvím hlasovacího zařízení s 
tím, že pokud budou v průběhu jednání odcházet, aby se z něj odhlásili.
Sdělil, že ze zasedání ZM Karviné se omluvili: Ing. Dalibor Závacký, Ing. Petr Mikula, paní Lubica Balwarová 
a paní Marcela Tomková. Byly určeny tyto sčitatelky: Bc. Petra Klapsiová, Tamara Hercigová, Jitka 
Korzonková, Romana Plecháčová a Ivana Legerová. Hlavní sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. 
Zpracováním zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou. U ní bylo 
rovněž možno nahlédnout do zápisu ze zasedání ZM Karviné konaného dne 18.03.2024, který byl ověřen bez 
připomínek. Pro potřeby vyhotovení zápisu ze zasedání ZM byl pořízen zvukový záznam, se kterým bude 
následně nakládáno v souladu  se zákonem o zpracování osobních údajů. Jako pracovní předsednictvo byla 
schválena rada města. Předsedající připomněl, že se občané mohou vyjádřit ke konkrétním projednávaným 
bodům, a to dříve, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování. 

Ing. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu z 12. zasedání Zastupitelstva města Karviné byli navrženi a 
následně po hlasování schváleni  Mgr. Natálie Műllerová a Mgr. Aleš Hujík.

Hlasování:

Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 255

Ing. J. Wolf - řekl, že v programu 12. zasedání ZM Karviné došlo k těmto úpravám:
Bylo navrženo stažení bodu programu č. 10 - „Návrh změny č. 5 Územního plánu Karviné“.  O 
předloženém návrhu nechal hlasovat. Pro hlasovalo 37, proti 0, zdrželo se 0. Návrh byl schválen.
 
Po jednání mimořádné schůze RM dne 06.05.2024 byly členům ZM předány na cloud Karviná tyto materiály 
z Odboru majetkového: 
∙ doplnění programu č. 1 -„Nabytí pozemků - Asental Land, s.r.o.“.
∙ doplnění programu č. 2 -„Prodej pozemků - Asental Land, s.r.o.“. 
Protože tyto body nebyly uvedeny v programu 12. zasedání ZM Karviné, nechal o jejich doplnění postupně 
hlasovat.
Nejdříve o doplnění programu č. 1 -„Nabytí pozemků - Asental Land, s.r.o.“. Pro hlasovalo 37, proti 0, 
zdrželo se 0. Návrh byl schválen.
Následně o doplnění programu č. 2 -„Prodej pozemků - Asental Land, s.r.o.“. Pro hlasovalo 37, proti 0, 
zdrželo se 0. Návrh byl schválen.
 
Po jednání mimořádné schůze RM před zasedáním ZM byl členům ZM předán materiál z Odboru 
organizačního:
∙ doplnění programu č. 3 - „Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 

6/2021, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství na území města Karviné“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 12. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho doplnění hlasovat. Pro 
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hlasovalo 37, proti 0, zdrželo se 0. Návrh byl schválen.
 
Ing. J. Wolf - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy nebo připomínky. Protože tomu 
tak nebylo, nechal program 12. ZM Karviné schválit.

Hlasování:

Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 256

V souladu s článkem 14.1 JŘ ZM primátor informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat 
výhodu nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou 
zastupuje na základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost 
před zahájením zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové 
zastupitelstva a členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání 
zastupitelstva, ve kterém vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj 
poměr k projednávané věci, jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní 
výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než 
zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámení je vždy součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, 
jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý. Ing. J. Firla - sdělil střet zájmu k bodu programu č. 7 - 
"Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi statutárním městem Karviná a Ing. Janem Firlou, členem 
ZM Karviné".

1) Účetní závěrka statutárního města Karviná sestavená k rozvahovému dni 31.12.2023

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Účetní závěrka statutárního města Karviná sestavená k 
rozvahovému dni 31.12.2023" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 
 

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 257

Návrh byl schválen.

2) Vyhodnocení bezpečnostní situace ve statutárním městě Karviná za rok 2023

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Vyhodnocení bezpečnostní situace ve statutárním městě 
Karviná za rok 2023" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 258

Návrh byl schválen.

STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ � Magistrát města Karviné
Adresa sídla: Fryštátská 72/1, 733 24 KarvináFryštát | IČO: 00297534 | DIČ: CZ00297534 
Telefon: 596 387 111 | Email: epodatelna@karvina.cz | Datová schránka: es5bv8q | Web: www.karvina.cz Stránka 2 / 11



3) Vyhodnocení Programu prevence kriminality statutárního města Karviná za rok 2023

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Vyhodnocení Programu prevence kriminality statutárního města 
Karviná za rok 2023" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 259

Návrh byl schválen.

4) Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 5/2021 o stanovení závazných 
podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných sportovních a kulturních podniků

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná 
vyhláška č. 5/2021 o stanovení závazných podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných 
sportovních a kulturních podniků" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 260

Návrh byl schválen.

5) Strategie výstavby, provozu a regulace neveřejných sítí na území města Karviné

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Strategie výstavby, provozu a regulace neveřejných sítí na 
území města Karviné" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 261

Návrh byl schválen.

6) Doplnění programu č. 3 - Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 6/2021, 
o místním poplatku za užívání veřejného prostranství na území města Karviné

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně závazná 
vyhláška č. 6/2021, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství na území města Karviné" otevřel 
diskuzi.
 
Diskuze:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 262

Návrh byl schválen.

7) Návrh na poskytnutí účelových dotací z Fondu primátora města Karviné v roce 2024

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Návrh na poskytnutí účelových dotací z Fondu primátora města 
Karviné v roce 2024" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 263

Návrh byl schválen.

8) Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi statutárním městem Karviná a Ing. Janem Firlou, 
členem ZM Karviné

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Souhlas se vznikem pracovněprávního vztahu mezi statutárním 
městem Karviná a Ing. Janem Firlou, členem ZM Karviné" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 264

Návrh byl schválen.

9) Poskytnutí povinného spolupodílu statutárního města Karviná na obnovu kulturní památky budovy 
fary z Programu regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón na rok 
2024

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Poskytnutí povinného spolupodílu statutárního města Karviná 
na obnovu kulturní památky budovy fary z Programu regenerace městských památkových rezervací a městských 
památkových zón na rok 2024" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 265

Návrh byl schválen.
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10) Územní studie lokalita Karviná - Hranice

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Územní studie lokalita Karviná - Hranice" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 266

Návrh byl schválen.

11) Návrhy na pořízení změny č. 8 Územního plánu Karviné

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Návrhy na pořízení změny č. 8 Územního plánu Karviné" 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 267

Návrh byl schválen.

12) Návrh na pořízení změny č. 9 Územního plánu Karviné společnosti LIMADO s.r.o.

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Návrh na pořízení změny č. 9 Územního plánu Karviné 
společnosti LIMADO s.r.o." otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. M. Hajdušík, MBA - řekl, že ve městě to většinou funguje tak, že o změnu územního plánu žádá majitel 
pozemku. V tomto případě je žadatel právnickou osobou, která žádá o změnu využití lokality patřící městu. 
Dodal, že ze zákona je to možné, protože každý, kdo vlastní nemovitost v obci, může podávat návrh na změnu 
územního plánu obce. Vzhledem k tomu, že tyto pozemky patří městu, postrádal v materiálu vyjádření např. 
komise majetkové nebo komise pro architekturu a územní rozvoj, jelikož jsme správci městského majetku. Byl 
srozuměn s tím, že v tomto případě je zpracování změny podmíněno úplnou úhradou nákladů uvedenou 
společností. Podivoval se také nad tím, že v materiálu bylo dále uvedeno, že by tam měl být vystavěn hotel. 
Domníval se, že dosud ZM Karviné neschvalovalo smlouvu o smlouvě budoucí, tedy že bude tento majetek 
prodávat. Obecně je známo, že když se obecní majetek prodává, musí být záměr vyvěšen na úřední desce 15 
dnů s tím, že se může přihlásit kdokoliv, tedy v tomto případě i více firem nebo zájemců. Nevěděl proto, zda se 
jedná o nějaký veřejný příslib. Měl za to, že když má město záměr svůj majetek prodat, v materiálu by mělo být 
uvedeno i vyjádření vlastníka pozemku, které hovoří o tom, co tam bude postaveno. 
Ing. M. Mnichová, vedoucí OSŽP - uvedla, že odbor obdržel návrh uvedené společnosti na pořízení změny 
územního plánu. Protože v tom neviděli žádný problém, byl uvedený návrh předložen ke schválení 
zastupitelstvu města, neboť to rozhoduje o pořízení změny. Pokud nebude návrh schválen, změna pořízena 
nebude. Protože společnost LIMADO, s.r.o. má pozemky hned vedle, bylo přistoupeno k tomuto postupu s tím, 
že změna územního plánu je podmíněna úplnou úhradou nákladů danou společností.
Ing. J. Wolf - předpokládal, že tak, jako u jiných prodejů, bude i tento záměr vyvěšen na úřední desce s tím, že 
se může přihlásit jakýkoliv zájemce. 
 

STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ � Magistrát města Karviné
Adresa sídla: Fryštátská 72/1, 733 24 KarvináFryštát | IČO: 00297534 | DIČ: CZ00297534 
Telefon: 596 387 111 | Email: epodatelna@karvina.cz | Datová schránka: es5bv8q | Web: www.karvina.cz Stránka 5 / 11



Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení 
hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 268

Návrh byl schválen.

13) Bezúplatný převod majetku z příspěvkové organizace Sociální služby Karviná, IČ 70997136 na 
zřizovatele

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Bezúplatný převod majetku z příspěvkové organizace Sociální 
služby Karviná, IČ 70997136 na zřizovatele" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 269

Návrh byl schválen.

14) Vyřazení dlouhodobého majetku - Rekonstrukce odborných učeben Základní škola a Mateřská škola 
Prameny, Základní škola a Mateřská škola U Lesa a Základní škola a Mateřská škola U Studny v 
Karviné

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Vyřazení dlouhodobého majetku - Rekonstrukce odborných 
učeben Základní škola a Mateřská škola Prameny, Základní škola a Mateřská škola U Lesa a Základní škola a 
Mateřská škola U Studny v Karviné" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 270

Návrh byl schválen.

15) Schválení záměru zhodnocení cizího majetku, části pozemků parc. č. 620/12, 13, 14, 15, 16, 17 vše v k. 
ú. Karviná-město, v rámci stavby pod názvem „Stavební úprava prostoru mezi tř. 17. listopadu a ulicí 
Nedbalovou v Karviné“

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Schválení záměru zhodnocení cizího majetku, části pozemků 
parc. č. 620/12, 13, 14, 15, 16, 17 vše v k. ú. Karviná-město, v rámci stavby pod názvem „Stavební úprava 
prostoru mezi tř. 17. listopadu a ulicí Nedbalovou v Karviné“" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37
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Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 271

Návrh byl schválen.

16) Uzavření darovací smlouvy – Moravskoslezský kraj

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Uzavření darovací smlouvy – Moravskoslezský kraj" otevřel 
diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 272

Návrh byl schválen.

17) Nabytí spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. Louky nad Olší

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Nabytí spoluvlastnických podílů na pozemcích v k. ú. Louky 
nad Olší" otevřel diskuzi. Dodal, že ZM rozhodlo nenabýt bezúplatně do vlastnictví statutárního města Karviné 
spoluvlastnické podíly na uvedených pozemcích.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 273

Návrh byl schválen.

18) Převod pozemku p. č. 1614/16 v katastrálním území Karviná-město

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Převod pozemku p. č. 1614/16 v katastrálním území 
Karviná-město" otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 274

Návrh byl schválen.

19) Převod pozemku p. č. 2417/77 v katastrálním území Karviná-město

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Převod pozemku p. č. 2417/77 v katastrálním území 
Karviná-město" otevřel diskuzi. Dodal, že ZM rozhodlo nepřevést do společného jmění manželů uvedený 
pozemek.
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Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 275

Návrh byl schválen.

20) Doplnění programu č. 1 - Nabytí pozemků – Asental Land, s.r.o.

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Nabytí pozemků – Asental Land, s.r.o." otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 276

Návrh byl schválen.

21) Doplnění programu č. 2 - Prodej pozemků – Asental Land, s.r.o.

Ing. J. Wolf - k předloženému bodu programu "Prodej pozemků – Asental Land, s.r.o." otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 37

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 277

Návrh byl schválen.

22) Nové interpelace členů ZM

 
Na 12. zasedání ZM Karviné nebyly předneseny žádné nové interpelace členů ZM.
 

23) Různé - MMK

 
V bodě "Různé MMK" se do diskuze nikdo ze zastupitelů nepřihlásil.
 

24) Různé - Občané

  občan města - reagoval na odpovědi, které obdržel na své dotazy předložené na předchozích 
několika zasedáních ZM. Nebyl spokojený s odpovědí na dotaz z OSŽP týkající se přítomnosti těžkých kovů v 
dešťové vodě. Nastínil, jak se tyto kovy do vody dostávají s tím, že citoval z různých zdrojů a materiálů, které k 
této problematice získal. Poukázal také na pyl, který se zde v nedávné době objevil s tím, že údajně se jednalo o 
písek ze Sahary, s čímž se neztotožňoval.
Sdělil, že na minulém i předcházejícím ZM přednesl také několik dotazů týkajících se instalace a provozování 
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vysílače 5G sítě ve městě Karviná. Uvedl, že na dva z nich mu  nebylo stále odpovězeno. Proto opětovně vznesl 
dotaz, zda se na magistrátě ví o tom, že ve městě Karviná již byla tato síť vybudována a zda o instalaci sítě 
jednal někdo  s telekomunikacemi. Jako příklad uvedl město Havířov, kde firma před instalaci antény 5G sítě 
musela oslovit příslušné družstvo s tím, že lidé nevědomky dali svolení k instalaci. Následně získal informaci, 
že od telekomunikací dostali do fondu družstva půl mil. Kč. Dále při studiu této problematiky objevil na 
internetu zprávu, kde bylo uvedeno, že města Karlovy Vary, Kolín a Karviná byla vybrána jako testovací k 
instalaci 5G sítě. Dne 03.07.2019 zástupci města Karlovy Vary podepsali s Vodafonem memorandum o 
spolupráci. Na závěr citoval ze zprávy VHO, která v roce 2011 dospěla k závěru, že frekvence nad 300 a vyšší 
jsou pravděpodobně pro člověka karcinogenní.
 
 

 občan města - poděkoval náměstkovi Mgr. Bizońovi a panu předsedovi za přizvání na jednání 
komise tělovýchovy dne 24.04.2024, kde mu bylo odpovězeno na jeho dotazy týkající se přerozdělování 
finančních prostředků 29 sportovním spolkům z dotačního programu v celkové částce 6.700.000,-- Kč. Dodal, 
že i přesto nabyl pochybnosti. Řekl, že někteří členové komise sportovní jsou i členy ZM, čímž mohou mít 
nějaký vliv nebo ovlivnit způsob přerozdělování těchto dotací, a to oproti těm, kteří své zastoupení v komisi 
sportovní nemají. Zajímalo ho, zda se některý člen ZM zúčastnil, nebo byl přítomen nějaké kontroly, jak bylo s 
těmito prostředky naloženo, neboť se jedná o peníze města, tedy o peníze nás všech. Měl za to, že má právo 
vyslovit svůj názor, přestože na sportovní komisi neměl žádný požadavek. 
Ing. J. Wolf - řekl, že vyslovený názor nebyl správný, ba naopak v tomto případě nevhodný. Členové komise 
nikoho neovlivňují. Ke kontrolní činnosti uvedl, že je prováděna auditorkou a kontrolorkou MMK. Využití 
přidělených dotací je kontrolováno každoročně. Pokud by se případně přišlo na nějaké nejasnosti nebo 
pochybnosti, okamžitě by se to řešilo. 
Mgr. A. Bizoň - rovněž se ohradil proti tomuto nařčení. Řekl, že cílem přizvání pana na komisi 
sportovní bylo to, že mu chtěli vysvětlit, že do daného dotační programu se může přihlásit kdokoliv. Byla mu 
sdělena konkrétní kritéria, podle kterých jsou následně dotace přerozdělovány jednotlivým spolkům. Vysvětlení, 
jak to funguje, mu podali rovněž jednotliví zástupci sportů. To, že má na to jiný názor, už je jeho věc. Dodal, že 
komise nerozděluje peníze pro sebe, ale pro jednotlivé sportovní kluby.

  občan města - měl za to, že dnes nedělá sport nikdo zadarmo. Ten, kdo je organizován v nějakém 
sportu, tedy i funkcionář, je za to placený. Domníval se, že obecně by měly být peníze soustředěny hlavně na 
mládež. Protože je lepší si hráče vychovat, než je kupovat. Poukázal na to, že karvinská házená má v současné 
době problém, přestože ročně dostává přímo na mládež z rozpočtu města dotaci ve výši 5 mil. Kč. Dodal, že 
žádné mládežnické družstvo házené nehraje vrcholovou soutěž, pouze druhou ligu. Protože se rodí stále méně 
dětí, sportovní kluby budou mít do budoucna problémy i s náborem nových členů.
Ing. J. Wolf - vysvětlil, že např. ve fotbalových klubech je organizováno cca 350 dětí. Klub má také čtyři dívčí 
oddíly s tím, že se jedná o výkonnostní sport. Přestože  mládežnická házená nehraje nejvyšší soutěž, řekl, že 
tomuto sportu fandí. Mimo to je v Karviné organizováno mnoho dalších sportovních klubů. V případě zájmu 
hrát nějakou nejvyšší soutěž je nutné hráče i kupovat. Nejsou však kupovány za peníze města. Peníze z rozpočtu 
města jdou u těchto sportů na mládež, maximálně na provoz haly, případně na sportoviště jako takové. Na 
profesionální sport nejde z městského rozpočtu ani koruna. Ať už házenkářský nebo fotbalový klub si musí na 
profesionální sport sehnat vlastní peníze. Proto to, co se píše na internetu nebo v tisku, je naprostá lež, žádný 
profesionální sportovec není placen z rozpočtu města. Dodal, že bychom měli být rádi za to, co v Karviné máme 
a  také i za partnery, kteří do těchto sportu nějaké peníze dávají. Ještě jednou zdůraznil, že peníze z rozpočtu 
města jdou pouze na mládežnické kluby, maximálně na trenéry této mládeže. Měli bychom si jich vážit, protože 
se převážně jedná o vysokoškolsky vzdělané lidi, kteří tuto práci dělají na živnost, dělají ji rádi. Často i o 
víkendech a volných dnech, kdy s mládeží jezdí po soutěžích a turnajích.
 
 

 občan města - vystoupil s prezentací na téma "Fakta a Mýty o Karviné". Hovořil ve smyslu 
této prezentace, do které je možné nahlédnout na Oddělení Kancelář primátora. 
Ve své prezentaci se zaměřil na parkovací místa v Karviné, a to z historického hlediska až do dnešní doby, 
poukázal na jejich nedostatky v jednotlivých částech města, zmínil se o garážových osadách apod. Dříve byla 
sídliště vystavěna pro cca 100 tis. město, dnes žije v Karviné cca 50 tis. obyvatel. Hovořil o příkladech z dobré 
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praxe a projektech, které byly v Karviné zreaiizovány - např. rekonstrukce ul. Tyršova, Březová, Univerzitní 
náměstí, vybudování nových kruhových objezdů, rekonstrukce prostor mezi OD Prior a bývalou VZP, prostor 
před RK Karviná a další. Poukázal na dopravu a denní průjezd vozidel v centru Karviné, a to půl roku po 
otevření obchvatu města. V souvislosti s tím, poukázal na hlukovou zátěž ze silniční dopravy. Uvedl výčet 
dopravních nehod v okolních městech v letech 2021 - 2023 a dále poukázal na počet obětí dopravních nehod za 
toto období na území města podle účastníků provozu a dopravních prostředků. Hovořil o počtu automobilů bez 
STK a odstavených vraků v ORP Karviná (jedná se o cca 3000 automobilů, stáří 18-24 let)) umístěných na 
vrakovištích v Petřvaldě a Petrovicích. Dále se zmínil o odstavných parkovištích v centru města. Dříve to byla 
velkokapacitní parkoviště u letního kina, u OD Prior a u zimního stadionu. Menší byla u budovy MMK - B, C a 
D, u tržnice, na ul. Markova a před ČSOB. Vyzdvihl strategické dokumenty města - Plán ekonomického rozvoje 
města Karviné, Plán udržitelné městské mobility, Adaptační strategii na změnu klimatu. Hovořil o snižování 
podílu motorových vozidel, tak aby nedocházelo ke zvyšování kapacity pro parkování, o podpoře cyklistické 
dopravy, pěší dopravy a veřejné dopravy. Provedl srovnání nákladů na zřízení parkovacího místa pro 
automobily a kola.  V této souvislosti se zmínil o projektech a zapojení se do těchto aktivit: "Do práce na kole", 
do kterého se Karviná zapojila v roce 2018 a "Pěšky do škol" s tím, že do této akce se žádná škola v Karviné 
nezapojila. Je zřejmé, že bez omezení aut se neobejdeme. Konkrétně zmínil koncept cíleně omezit neoprávněné 
zvýhodňování individuální automobilové dopravy. Změna dopravního systému města se neobejde bez 
paralelních restriktivních opatření vůči individuální automobilové dopravě. Na závěr prezentace uvedl, že by na 
toto téma a jeho aktuální vývoj mohla proběhnout např. v RKK diskuze s občany města. 
 
Ing. J. Wolf - podal informaci, že dne 31.05.2024 proběhne slavnostní otevření nového dětského dopravního 
hřiště v Karviné-Ráji za účasti všech ředitelů karvinských škol, kteří jsou zapojeni do procesu výchovy dětí.
 
 

občan města - vznesl několik námětů a připomínek občanů, které se týkaly zejména bezpečnosti. 
Upozornil na některá místa se zvýšenou trestnou činností (skleník, u OD Tesco, v okolí večerek), která jsou 
často spojována s výtržnostmi, fetováním, rušením nočního klidu, čímž je ohrožena bezpečnost ostatních 
občanů. Hovořil převážně o městských částech Karviná-Ráj, Hranice a také Nové Město. Do této části města 
byli po uvolnění bytů nastěhováni lidé, kteří přišli z Ukrajiny. V této souvislosti požádal o posílení pochůzkové 
činnosti hlídek MP Karviná v těchto částech města, a to nejen přes den, ale i ve večerních hodinách. Z hlediska 
bezpečnosti na komunikacích poukázal na to, že by měl být vydán zákaz používání mobilů a sluchátek na 
přechodech. Ocenil dokončení výstavby nového dětského dopravního hřiště v Karviné-Ráji, které bude sloužit 
dětem a mládeži. Dále podal návrh, zda by nebylo vhodné po demolici bytových domů na ul. Fučíkova v 
Karviné-Novém Městě, nacházející se v blízkosti Karvinské hornické nemocnice, následně vybudovat nová 
parkovací místa, která by sloužila tomuto zařízení.
Ing. J. Wolf - sdělil, že na dotazy týkající se bezpečnosti bude odpovězeno.
 
 

  občan města - vznesl dotaz týkající se rozpočtového určení daní, a to kolik dostává město Karviná 
ze státního rozpočtu na 1 obyvatele města a zda má na to vliv počet obyvatel daného města. Dodal, že k 
01.01.2024 má Karviná pouze cca 49.480 obyvatel. Na internetu našel pouze, že Praha dostává na 1 obyvatele 
58 tis. Kč. Položil otázku, co udělá město pro to, aby se počet obyvatel stále nesnižoval, ale naopak se město 
rozrůstalo. Tedy, aby byla Karviná lepším městem pro život, mladá generace zde zůstávala a neodcházela za 
prací jinam. Zajímalo ho, jestli město po určité době vyhodnocuje, zda vynaložené investice byly následně pro 
město přínosem nebo ho nějakým způsobem zvýhodnily. Domníval se, že např. investice do části města v 
Karviné-Novém Městě velkým přínosem nebyla. Poukázal na to,  že v současné době je tam mnoho prázdných 
bytů, nebytových prostor a provozoven. 
Ing. J. Wolf - uvedl, že rozpočtové určení daní pro Karvinou je na 1 obyvatele cca 18.000,-- Kč (loni to bylo 
cca 20.000,-- Kč). Osobně záležitost řešil v Praze v souvislosti s tím, že se jedná o strukturálně postižený 
region, ale bez úspěchu, přestože byla zpracována podrobná analýza problémů tohoto regionu. Město Karviná 
proto pracuje s rozpočtem, který má. Seká se za to tráva, opravují komunikace a chodníky, dále jsou z těchto 
finančních prostředků placeni úředníci, případně se přispívá na kulturu a sport. V případě získání nějaké dotace 
se mohou peníze použit na plánovanou investiční akci. Tato výše nesouvisí s tím, jestli máme nad nebo pod 50 
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tis. obyvatel, nebo jestli jsme nebo nejsme statutárním městem. Dodal, že pokud chceme, aby Karviná byla 
standardním městem, musí být pro lidi zajištěna práce, která bude lépe placena, aby zde mohli vést komunitní 
život. To lze zajistit pouze tím, že budou do města přivedeny nějaké investice, přijde větší investor a vznikne 
nová průmyslová zóna, apod. Mezi lidmi jsou však i tací, kteří plány případných budoucích investorů hatí. 
Dodal, že je připravována řada projektů, které by zde mohly mít šanci uspět. V opačném případě bude náš 
region dále chřadnout. Dlouhodobou snahou města je to, že se hledají další finanční zdroje mimo rozpočet, a to 
na připravované projekty (EDEN, CEPIS, příprava nové lokality pro bytovou nebo řadovou výstavbu). K tomu 
všemu je potřeba získat i soukromé investory, pro které je potřeba připravit výhodné pobídky. Byl přesvědčen, 
že jedině touto cestou může dojít k razantní změně. Jako příklad uvedl město Frýdek-Místek, do kterého přišel 
velký investor, kterého přivedl stát. Na společnost Hyundai pak byla navázána spousta firem, které zaměstnávají 
velké množství lidí, čímž se zvýšila pracovní i kupní síla.  Dodal, že něco podobného by se mělo stát také na 
Karvinsku.  Proto bychom měli zůstat optimisty, aby i naše město mohlo do budoucna takto žít.

Ing. J. Wolf - protože byly projednány všechny body programu, jednání 12. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné ukončil.
 
Řekl, že na dalším zasedání Zastupitelstva města Karviné se zastupitele sejdou v pondělí 17.06.2024 v 15:00 
hodin ve velkém sále OPF Karviná.
 
 
Přílohy k zápisu: 
Příloha č. 1 - Program 12. zasedání ZM Karviné konaného dne 13.05.2024
Příloha č. 2 - Usnesení 12. zasedání ZM Karviné konaného dne 13.05.2024
Příloha č. 3 - Hlasování 12. zasedání ZM Karviné konaného dne 13.05.2024

 
 
 
 
 Ing. Jan Wolf, v. r.
.................................
Ing. Jan Wolf
primátor
 
   
 
Ověřovaté zápisu:
 
 
Mgr. Natálie Műllerová, v. r.
..................................
Mgr. Natálie Műllerová
 
 
 Mgr. Aleš Hujík, v. r.
...................................
Mgr. Aleš Hujík
 
 
 
 
Zapsala: Jana Nekardová, v. r.,  zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 17.05.2024
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